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Zápis z jednání VV ČF dne 29. 08. 2023 – 08/2023 

zahájení – 09:30, Lomnického 1705/5, Praha 4  
 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Petr Musil, Tomáš Pacák, Václav Culka 

Omluven:  Jan Kovář, Martin Musil, Lukáš Dolejš, Jiří Dufek 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman Urbář, Lukáš 
Laštovička, Petr Chvojka, Veronika Jelínková 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním    

Ověřovatelé:  Václav Culka, Petr Galasovský 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

 
Zahájení: 09:33 
Ukončení: 12:30 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 06/2023, 06m/2023 a programu jednání 08/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Komplexní program podpory oddílů a florbalu 

6) Informace ze sekretariátu 

7) Mezinárodní záležitosti 

8) Plán práce VV pro sezónu 2023-2024 

9) Valná hromada 2023 

10) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně a 

návrh opatření pro ostatní komise a regionální složky) 

11) Kodex RP 

12) Superfinále 2023 

13) Nové a zrušené oddíly 2023 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích 

41) Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 

42) Informace o realizaci kompletního systému trenérského vzdělávání v aktuální sezóně 
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AD 1) Schválení zápisu z VV 06/2023, 06m/2023 a programu jednání 08/2023 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/08/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 06/2023 

- schvaluje zápis z jednání 06m/2023 

- schvaluje program jednání VV 08/2023 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 08/2023 V. Culku a P. 

Galasovského 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

Usnesení č. 02/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

KEFAM – komise jednala 22. 8. prezenčně; hlavními body byla videoplatforma (nastavení, přístupy 

klubů), nastavení sezóny z pohledu ticketingu – Ticketportal; automatické kamery v halách – 

prozatím v procesu instalace; plánovaná setkání KEFAM s prezidenty elitních soutěží (22. 9.  

Livesport Superliga; 18. 10. Extraliga žen a 1. liga mužů) – obsah, program jednání, místo konání; 

změna přístupu k benchmarkovému hodnocení oddílů; změna přístupu ČT k TV utkáním (již není 

garantováno TV utkání pro každý oddíl; ČT si vybírá dle nastavených pravidel); Extraliga žen – 

sjednocení nastavení; připomínkovací řízení. Doplňující dotazy členů VV k videoplatformě, které 

zodpověděl R. Urbář a dále diskuse k Extralize žen a reklamním povinnostem nejen kvůli MS 2025; 

sjednocení vizibility Extraligy žen. 

 

KRO – komise jednala 27. 6. - Komplexní program rozvoje oddílů, seznam zařazených oddílů do 

programu; pilíře charakteristiky), PP1 a PP2A; začne příprava nové koncepce; další jednání 8. 8. 

telekonferenčně; mezi hlavní témata jednání patřily Roční plány rozvoje regionu a hodnocení 

regionálních projektů sezóny 2022/2023 a nové projekty na 2023/2024; následně se 17. 8. komise 

sešla se všemi zástupci regionů v Pardubicích při řešení rozvojových plánů jednotlivých regionů. 

 

EKO – komise nejednala; připomínkování řešila elektronicky. 
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KIN – komise nejednala; připomínkování řešila elektronicky. 

 

KRD – komise jednala 28. 7. prezenčně; hlavními body byl Harmonogram vzdělávacích akcí 

celostátních rozhodčích a delegátů v aktuální sezóně, finalizace Stanovených povinností rozhodčích 

a delegátů pro sezónu 2023/2024; nový partner pro dresy rozhodčích – Sportagon; termíny jednání 

komise na další období. Další jednání proběhlo online 16. 8. – zahájení přípravy materiálu 

Vyhodnocení kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích; definování obsahu seminářů a webinářů 

PTR v sezóně 2023/2024 a zapojení regionálních rozhodčích do PTR; priority pro přípravu nominace 

delegátů; informace o nové vysílací Videoplatformě; během Czech Open proběhlo setkání předsedů 

regionálních KRD a supervizorů s KRD a řešila se zpětná vazba ze setkání. 

 

KS – komise nejednala. Z. Mlčoušek odpověděl na dotazy členů VV k halám pro utkání Livesport 

Superligy; a dále zodpověděl dotaz k Extralize žen – úprava předpisu soutěže (systém playdown při 

sníženém počtu účastníků soutěže), který byl vynucen menším počtem přihlášených týmů do 

soutěže 

 

KR – komise nejednala; připomínkování řešili online. 

 

KVM – komise nejednala; připomínkování online. 

 

KRP – komise jednala 1. 8. prezenčně; hlavními body bylo rozdělení financí k programu podpory 

č.2B– velký zájem z regionů; informace k sezóně 2023/2024 u Extraligy žen, Videoplatforma u 

Extraligy žen a další kroky realizace brandingu a odlišení Extraligy žen; příprava materiálu Kodex 

rovných příležitostí, který bude předložen na dalším jednání; připomínkovací řízení. 

 

Usnesení č. 03/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

 

 

AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech. Informoval členy VV, že došlo k podpisu 

významné partnerské smlouvy s Holbou na další dvouleté období. P. Musil členy VV informoval 

o novinkách z NSA – Národní plán obnovy z financí EU; Vláda ČR snížila výši podpory a došlo 

k úplnému zrušení podpory v oblasti infrastruktury pro sport z tohoto zdroje (plánováno 6 mld. Kč). 

Bude vyhlášeno 2. kolo programu Můj klub 2023 na konci září/října pro kluby, které nebyly v 1. kole. 

Bylo vyhlášeno 2. kolo VSA. Je silně ohroženo vypsání programu  Provoz a údržba.  

D. Novák informoval o setkání 29. 6. NSA se sportovními svazy – témata byla prioritizace sportu 

(podpora 30–35 sportovních svazů) – nastavení systému; Rejstřík sportu; digitalizace. 

D. Novák upozornil na velkou důležitost prioritizace sportu v ČR pro florbal a nutnost pravidelně se 

tomuto tématu věnovat a vyvinout maximální úsilí, aby byl florbal mezi prioritními sporty.  P. Musil 

doplnil informace k programu investic, kde se aktuálně čeká na vypsání pro rok 2023. 
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P. Chvojka dále předložil aktuální informace k MS 2025 – strategické nastavení cílů – bude 

předloženo a diskutováno na jednom z nadcházejících jednání VV. D. Novák doplnil informace o 

získání finanční podpory měst Brna a Ostravy. Již proběhla první fáze jednání se zástupci krajů 

(Moravskoslezský a Jihomoravský); MS 2025 nahlášeno jako VSA MD 2025 u NSA a ČF bude 

usilovat o schválení. 

D. Novák měl dále jednání s prezidentem Slovenského florbalového svazu – Slovenská federace 

má zájem o aktivní spolupráci, především o organizaci významných sportovních akcí reprezentace 

ČR, superligy, poháru a extraligy na svém území.  

 

Usnesení č. 04/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace k NSA 

- bere na vědomí informace k MS 2025 

- bere na vědomí informace z jednání s prezidentem Slovenského 

florbalového svazu 

 

 

AD 05) Komplexní program podpory oddílů 

 

P. Musil za KRO předložil informace ke společnému setkání oddílů PP3, které proběhne v říjnu. 

Poukázal na systém celého setkání a návrat k osvědčenému místu konání. Členové VV se shodli, 

že jde o jedno z velmi důležitých jednání ČF. 

 

Usnesení č. 05/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ke společnému setkání oddílů PP3 

 

 

AD 06) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Členové VV byli mimo jiné informování o 

připraveném SocioRatingu pro všechny pracovníky ČF a dále o snaze být zařazeni do dotačního 

programu Ministerstva práce a sociálních věcí (HR projekt). Prošli jsme s projektem do užšího 

výběru ministerstva a v případě finálního zařazení získáme odbornou podporu v oblasti HR 

(flexibilita a diverzita) na 2 roky s možnou alokací nižších miliónů Kč. Na příštím jednání VV bude 

předložena informace, jestli jsme byli finálně do projektu zařazeni. 

Další informace se týkaly personálních záležitostí, kdy dle schválených kroků došlo k naplnění 

struktury o 2 pracovníky fungující vůči MS 2025 a také byla dořešena personální změna pro elitní 

florbal, která je reakcí na posun R. Urbáře. 

R. Urbář doplnil informace o průběhu Street Floorball League – proběhlo 5 turnajů, poslední 

proběhne v Ústí n. Labem souběžně s EFT; v Pardubicích musel být turnaj odehrán v hale – špatná 

předpověď počasí; v roce 2024 zvažujeme zařazení jednoho turnaje v úzké spolupráci s Holbou do 

Hanušovic a zkusit připojit k turnaji i kulturní program. 
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R. Urbář členům VV doplnil detailní informace k nové Videoplatformě – pro oddíly proběhly 3 

webináře, dodány veškeré podrobné návody na produkci a vysílání, současně vytvořena grafická 

podoba a poskytnuta oddílům; spolupráce s TVComem a využití jejich encoderu pro grafiky. Dále 

přiblížil klíč dělení získaných příjmů, kdy velká část jde zpět do klubů. Doplnil základní podmínky a 

kritéria pro oddíly z pohledu přerozdělování financí. Předprodej bude spuštěn v nejbližších dnech; 

v krátkosti vysvětlil nabídky pro diváky/fanoušky a slevové akce v několika fázích. Budou zařazeny 

i zápasy nadcházejícího EFT. Uvedl načasování spuštění i aplikace pro Android a IOS zařízení. 

D. Novák doplnil o podmínky pro členy VV a hejtmany krajů.  Dotazy – k detailnímu přerozdělování 

financí pro fanouškem/divákem vybrané kluby. Nastavení pro motivaci klubů pro vyšší úroveň 

produkcí jednotlivých utkání. Proběhla krátká diskuse. 

P. Chvojka předložil informace k přípravě EFT v Ústí nad Labem. 

Z. Svobodová informovala o plánovaném průběhu reprezentačního víkendu a následné akci pro 

ženský tým před MS v Singapuru. Herně se zapojí do hracího víkendu všechny seniorské 

reprezentační týmy, včetně U23. 

Dále byly předloženy informace k účasti členů VV na MS žen v Singapuru. 

D. Novák připomněl, že smlouva ČF a ČF s.r.o. je dle závěrů z přechozích jednání VV podepsána a 

nyní bude řešeno nastavení pravidelného reportingu pro VV.  

Z. Mlčoušek informoval o startu soutěží. 

 

Usnesení č. 06/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o SocioRatingu 

- bere na vědomí informace o HR projektu MPSV 

- bere na vědomí informace o personálních záležitostech 

- bere na vědomí informace o průběhu Street Floorball League 

- bere na vědomí informace o plánovaném průběhu reprezentačního 

víkendu 

- bere na vědomí informace k účasti členů VV na MS žen 

v Singapuru 

- bere na vědomí informace o podpisu smlouvy mezi spolkem a 

společností a pravidelném reportingu za ČF s.r.o. 

- bere na vědomí informace o startu soutěží 

 

 

AD 07) Mezinárodní záležitosti 

 

T. Frank předložil aktuální informace k Champions Cupu, který už částečně proběhl (čtvrtfinále 

Severní konference) a další fáze proběhne v nejbližším období (čtvrtfinále Jižní konference za účasti 

českých týmů). Okomentoval dopad na mezinárodní termínovou listinu v dalších letech. 

Dále byli členové VV informováni, že dnes probíhá v Malmö setkání zástupců federací a IFF nad 

tématy Future Floorball – ČF zastupuje na setkání F. Šuman; obsahem jednání by mělo být přiblížení 

florbalu v rámci federací, diskuse nad úpravou pravidel, systém vzdělávání, Erasmus+, mezinárodní 

termínová listina pro další období a ME 2025. 
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Z. Svobodová informovala o změně termínu MS juniorek 2024 – problém na straně pořadatele se 

zajištěním haly. 

 

Usnesení č. 07/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu 

- bere na vědomí informace o schůzce IFF Future Floorball 

- bere na vědomí informace ke změně termínu MS juniorek 2024 

 

 

AD 08) Plán práce VV pro sezónu 2023/2024 

 

D. Novák předložil po zkráceném připomínkování materiál Plán práce VV pro sezónu 2023/2024. 

K materiálu nebyly připomínky a tím ani žádná diskuse. 

 

Usnesení č. 08/08/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Plán práce VV pro sezónu 2023/2024  

 

 

AD 09) Valná hromada 2023 

 

D. Novák předložil ke schválení zápis z VH a soubor schválených usnesení. Ze zápisu a zprávy 

ORK samotné pro 25. VH vyplývá, že ORK nedodržela svůj příslib VV ani delegátům VH v Brně a 

nepředložila projednané stanovisko hodnocení souladu krajské VH Královehradeckého kraje se 

Stanovami spolku.  I vzhledem k tomu, že od konání KVH Královehradeckého kraje uplynulo téměř 

5 měsíců a od celostátní VH 3 měsíce je dle členů VV tento přístup ORK nezodpovědný. Je třeba 

myslet na to, že i dle zákona je lhůta na řešení těchto otázek 3 měsíce. Členové VV poukazovali na 

nedostatek transparentních informací při řešení, což se potvrdilo i několika dotazy členů spolku na 

stav tohoto případu. VV ani sekretariát nebyl schopen odpovědět členům spolku, jak se tento případ 

vyvíjí a v jakém je stádiu projednávání. Po diskusi panovala shoda, aby se tato zkušenost využila 

k zprůhlednění a popsání celého procesu v legislativě ORK. VV vyvinul značné úsilí, aby tuto 

záležitost projednal na všech dostupných platformách spolku a byl poté schopen přinést návrhy 

řešení, které by v prvním kroku neměly obsahovat změnu stanov, ale kombinaci proaktivní 

komunikace s oddíly v této problematice a případně úpravy FISu nebo legislativy. Toto je vlastně 

závěr z jednání regionů s prezidentem a VV ČF z Brna. 

 

Usnesení č. 09/08/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z VH 2023 

- schvaluje soubor schválených usnesení 

- ukládá projednat s předsedou ORK návrh na doplnění Statutu ORK 

Zodpovídá: D. Novák Termín: 30.10.2023 

- ukládá připravit návrh systému kontroly celého procesu (přes FIS) 

Zodpovídá: T. Frank  Termín: do konce roku 2023 
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- ukládá učinit aktivní kroky v komunikaci etické osvěty 

v problematice krajských VH 

Zodpovídá:  D. Novák, T. Frank, P. Musil a RVV HKaPA  Termín: do 

konce roku 2023 

 

 
AD 10) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí 
sezóně) 
 
P. Musil za KRO předložil materiál Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy 

dat po předchozí sezóně). Krátce okomentoval několik detailů z materiálu. L. Laštovička doplnil další 

detaily, které z předložené analýzy plynnou. 

 

Usnesení č. 10/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Hodnocení stavu rozvoje regionálních 

složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně) 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové Termín: 11. 09. 2023 

 

 

AD 11) Kodex RP 

 

M. Musil za KRP nepředložil materiál Kodex RP a požádal o odložení na další jednání. 

 

Usnesení č. 11/08/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání  

 

 

AD 12) Superfinále 2023 

 

R. Urbář předložil souhrn vyúčtování Superfinále 2023, které skončilo pozitivním finančním 

výsledkem s tím, že díky tomu bude vyplacen i podíl pro jednotlivé oddíly. Doplnil několik detailů, 

které výsledek nejvíce ovlivňovaly. A také poukázal na plánované drobné úpravy pro další ročník 

Superfinále, které proběhne 14. 4. 2024. 

 

Usnesení č. 12/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí souhrn vyúčtování Superfinále 2023 

- bere na vědomí plánované drobné úpravy Superfinále 2024 
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AD 13) Nové a zrušené oddíly 2023 

 

T. Frank předložil ke schválení seznam nových a zrušených oddílů 2023. Doplnil interval pro další 

předložení stejných materiálů – 2x ročně (po přihláškách – srpen a znovu na přelomu kalendářního 

roku). 

 

Usnesení č. 13/08/23: VV ČF 

- schvaluje nové oddíly 

- schvaluje zrušené oddíly 

- bere na vědomí interval dalšího předkládání seznamů nových a 

zrušených oddílů 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil materiál Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích. Krátce 

jej okomentoval. Proběhla krátká diskuse se závěrem, že zejména v ženských kategoriích je nutná 

delší diskuse. 

 

Usnesení č. 40/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Analýza přihlášek družstev v jednotlivých 

kategoriích  

 

 

AD 41) Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil materiál Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové 

soutěže – České Budějovice. Připomenul posun termínu o cca 1 měsíc kvůli termínu finále 

Champions Cupu. 

 

Usnesení č. 41/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh na spolupořadatele finálového 

završení pohárové soutěže 

 

 

AD 42) Informace o realizaci kompletního systému trenérského vzdělávání v aktuální sezóně 

 

Z. Svobodová za KVM předložila materiál Informace o realizaci kompletního systému trenérského 

vzdělávání v aktuální sezóně. 
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Usnesení č. 42/08/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Informace o realizaci kompletního 

systému trenérského vzdělávání v aktuální sezóně 


